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Protokół nr 42/22
ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów z Komisją Gospodarki Komunalnej Rady 
Miejskiej w Słupsku w dniu 5 grudnia 2022 r.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Obrady rozpoczęły się 5 grudnia 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:45 tego 
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych.

Obecni:

1.Tadeusz Bobrowski
2. Beata Chrzanowska
3. Kazimierz Czyż
4. Bogusław Dobkowski
5. Bożena Hołowienko
6. Łukasz Jaworski
7. Jan Lange
8. Małgorzata Lenart
9. Anna Mrowińska
10. Renata Stec
11. Jacek Szaran
12. Adam Treder
13. Artur Wiszniewski
14. Aldona Żurawska

1. Sprawy regulaminowe.

Przewodniczący Komisji Finansów Adam Treder w obecności Przewodniczącego Komisji
Gospodarki Komunalnej Jana Lange przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie. 

(Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.)

Przypomniał,  że  spotkanie  w  tak  licznym gronie  wynikło  z  tego,  iż  do  obu  Komisji
wpłynęło  pismo  Związków  Zawodowych  MZK,  które  zwróciły  się  do  radnych
o zainteresowanie się sytuacją w ich firmie i będzie poświęcone tylko temu tematowi.

Nadmienił, że radni otrzymali również do wglądu umowy (wraz ze wszystkimi aneksami)
zawarte pomiędzy ZIM a MZK dotyczące realizacji usługi przewozowej.

(Kserokopia pisma stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt. 2. Spotkanie z przedstawicielami Związków Zawodowych działających przy 
MZK Sp. o.o. w Słupsku dotyczące bieżącej sytuacji w Spółce.
Przewodniczący Komisji Finansów Adam Treder poprosił o zabranie głosu gości.
Pani Dorota Sobczak  ze ZOZ Związku Zawodowego Pracowników Komunikacji Miejskiej
w RP  przedstawiła radnym nastroje pracowników – kierowców w MZK oraz ich  żądania
płacowe.  Zakwestionowała  niektóre  z  działań  ZIM  np.  dodatkowe  kursy  w  dniu
1 listopada. 
Przedstawiciel Komisji Zakładowej NSZZ „Solidarność 80” zwrócił uwagę, na brak około
30 kierowców w Spółce.  Nadmienił,  że by wywiązać się  z umowy z  Miastem, muszą
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pracować po godzinach. 
Przewodniczący  Komisji  Adam Treder przypomniał,  że  między  innymi  po  rozmowach
z  Panią  Prezydent,  w  których  radni  zwracali  uwagę  na  problem  w  firmie  doszło
do renegocjacji umowy z Miastem i podwyższenia ceny wzkm z 7 zł do 8,02.
Sekretarz Miasta Łukasz Kobus stwierdził, że do dyskusji jest cena wzkm
Prezes  MZK  Sp.  z  o.o.  w  Słupsku  Anna  Szurek przedstawiła  sytuację  w  firmie.
Nadmieniła, że w tym roku zapłacą o 3 mln zł więcej za paliwo niż w roku ubiegłym.
Natomiast atawka za wzkm powinna być  o 1 zł wyższa by pokryć potrzeby.
Przewodniczący  ZZP  MZK  Robert  Kędzior zauważył,  że  miano  zweryfikować  czasy
przejazdów autobusów z uwagi na remonty dróg w mieście.
Przewodniczący Komisji  Finansów Adam Treder podsumowując posiedzenie stwierdził,
że  Spółka  jest  niedoszacowana  i  muszą  zapaść  decyzje,  co  do  ewentualnego
podwyższenia ceny wzkm. Na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Finansów,
przewodniczący  poproszą  o  pełną  informację  na  temat  kosztów i  przychodów Spółki
w 2022 r. w zakresie realizacji umowy przewozowej oraz przedstawienie przez panią
Prezydent  propozycji  w  tym zakresie,  w  tym  również  propozycji  zmian  w  budżecie
miasta na 2023 r.
 

Protokół sporządziła:                                                                 Przewodniczący Komisji
Dyrektor BRM
Renata Szczęsna          Adam Treder


